
Zápis ze schůze vedení sekce trail-o 2017/1 
 

Datum konání: 1. 10. 2017 

Místo konání: Rychnov nad Kněžnou 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Jana Kosťová, Magda Kurfürstová, Miroslav Šimek 

1. Proběhla diskuse o způsobech rozšíření počtu delegátů na Shromáždění sekce. Bylo 

dohodnuto, že se zveřejní přihlašovací formulář a vedení sekce poté vybere (minimálně) 

devět delegátů. 

Shromáždění se bude konat na závodech v Kutné Hoře 15. 10. 

 (Forst) 

2. Volba v anketě o sportovce roku proběhne stejně jako loni - volí členové vedení. 

Do 1. 11. bude třeba dodat podklady generálnímu sekretáři ČSOS Jiřímu Šubrtovi. 

  (Forst) 

3. Šéf reprezentace Pavel Dudík potvrdil, že na principu nominačních kritérií na MS 2019 

nebude nic měnit. 

Připravit přesné znění, rozeslat a poté ho zveřejnit na webu a poslat na vědomí VV ČSOS. 

  (Forst) 

4. Proběhla diskuse o letošních českých závodech. Oficiální závody zatím probíhají v pořádku, 

letos se ve většině případů povedlo úspěšně i pořádání propagačních závodů při pěšáckých 

závodech a v tomto trendu je třeba v příštím roce pokračovat. 

Vedení rozhodlo o pořadatelích MČR, TempO a klasická trať budou při podzimním závodě 

ECTO v Praze, štafety byly přiděleny SRK. 

   

 

 

Zapsal: Forst 


